



Verslag Bestuursorgaan 16 juni 2025

Aanwezig: Arlette Willems, Tony Swennen, Daniël Creël, Suzy Boons, Marc Grondelaers, Luc Budts, Nico Demeyere, Gert Strauwen, Jeroen Dhanens, Tiemen Esprit.

Afwezig: Gert Crosiers

1. Goedkeuring verslag vergadering bestuursorgaan 12 mei 2025

Het verslag van de vergadering van 12 mei 2025 werd aan alle leden van het bestuursorgaan meegedeeld per E-mail.

Er werd opgemerkt dat er grammaticale fouten waren. Het verslag wordt gecorrigeerd en opnieuw aan de leden bezorgd ter goedkeuring.

2. Stand van zaken diverse punten

- a. Op 6 mei werd een teammeeting gehouden met de mensen van het secretariaat. Het doel van deze meeting was de huidige werking analyseren. Een van de actiepunten was het bijhouden van een top 10 van de meest gestelde telefonische vragen. Dit werd tot heden enkel ruwweg bijgehouden omdat er volgens de medewerkers een duidelijke top 3 was, namelijk:
 1. stand van zaken van een aanvraag;
 2. moeilijkheden met de nieuwe aanvraagmethode;
 3. Opmerkingen van clubs.

Omdat anekdotische informatie niet betrouwbaar is, wordt gevraagd aan de coördinator om een Excelformulier op te stellen zodat de data op een meer bruikbare manier kan worden verzameld.

- b. Er wordt gevraagd wat de stand van zaken is omtrent het ledenaantal in vergelijking met eind vorig jaar. Op 16 juni 2025 was dit 14.003 leden, en op 31 december 2024 was dit 14.122. Wegens de omschakeling naar het nieuwe systeem is het niet mogelijk om te kunnen controleren hoeveel leden er waren op 16 juni 2024 maar er wordt geschat dat er in 2025 een groei zal zijn in het ledenaantal in vergelijking met 2024.
- c. De secretaris-generaal licht de huidige stand van zaken toe omtrent de cijfers. Er werd aan de boekhouder reeds herhaaldelijk gevraagd om cijfers te krijgen om de huidige werking te kunnen analyseren en werkingsbudgetten te kunnen opstellen. Wegens verscheidene redenen

zoals een fout in de kostenplaatsen of een foutieve onkostennota is het nog steeds niet mogelijk om deze te krijgen. Dit is echter niet meer werkbaar en dus heeft de secretaris-generaal op 16 juni 2025 een meeting gehad met de nieuwe medewerker finance om te bekijken hoe dit systeem kan worden aangepast zodat dit zo snel mogelijk wel beschikbaar is. Het huidige systeem met de analytische posten is te ingewikkeld voor de grootte van deze organisatie met relatief eenvoudige werking. De medewerker finance zal kijken om op grootboekniveau in meer detail te kunnen werken en zo een systeem te bekomen dat bruikbaar is vanuit Odoo, en dit in combinatie met Excelsheets.

- d. Tijdens het bestuursorgaan van 14 april 2025 werd besproken om de huidige Btw-positie van VSK te bekijken. Er is bij VSK slechts erg beperkte aftrekbaarheid van Btw en er wordt geschat dat de kosten hieraan verbonden groter zijn dan de Btw die wordt gerecupereerd. Daarom werd besloten om te laten bekijken in welke mate het mogelijk is om volledige vrijstelling te verkrijgen van Btw. Het huidige idee is nu om alle activiteiten van VSK die Btw-plichtig zijn, zoals de webshop en de verkoop van loodjes, te laten gebeuren vanuit een nieuwe entiteit onder VSK die vanuit VSK gecontroleerd wordt en die alleen handelingen stelt die onderworpen zijn aan Btw. Dit vereenvoudigt de boekhouding enorm. Dit wordt verder bekeken.
- e. De secretaris-generaal stelt voor om op dinsdag 2 juli een informele vergadering van het bestuursorgaan te laten doorgaan. Dit om te brainstormen over de structuur, gekoppeld aan een drink.

3. Mededelingen vrijwilligers Arbitrage en H&S proeven

De voorzitter dirco doel licht toe wat er gaat veranderen met betrekking tot de onkostennota's voor vrijwilligers. Er zal gebruik worden gemaakt van de planning app in Odoo maar tot nadere communicatie blijft het echter nog op de oude manier gebeuren. Er werd wel gecommuniceerd naar de vrijwilligers omtrent het correct doorgeven van onkostennota's. Voor de H&S proeven gebeurt de communicatie naar VSK via de voorzitter dirco doel. Aan de andere vrijwilligers wordt gevraagd om hun onkostennota's in pdf-vorm door te sturen naar het intern Odoo mailadres.

Er wordt ook meegedeeld dat er een oefenexamen voor de theoretische proef online staat. Deze is enkel toegankelijk voor leden van VSK.

Vragen/bemerkingen vanuit de groep

Er wordt gevraagd of er een lijst van alle examinatoren is. Dit in functie van het aanvragen van een evenement op een externe plaats en of hiervoor enkel lokale examinatoren worden ingeschakeld. Er wordt ook gevraagd wat de structuur is van examinatoren bij een evenement.

Antwoord: Er is een lijst aanwezig en examinatoren worden ingepland in functie van de afstand tot het evenement. Dit wordt geregeld door de verantwoordelijke van de proeven voor de desbetreffende provincie. De hoeveelheid examinatoren is afhankelijk van het aantal deelnemers en het aantal proeven. Er is altijd een hoofdexaminator en die is geen lid van de club zelf.

4. Dirco doel

Er wordt meegedeeld dat op 19 juni 2025 algemene vergadering is van de koepel en op 17 juni van de topsportcommissie. In de week van 23 juni is er dan vergadering van dirco doel zelf.

5. Dirco klei

Er wordt meegedeeld dat het op 15 juni 2025 Belgisch Kampioenschap was, waarvan het podium volledig uit VSK leden bestond.

Er wordt meegedeeld dat er vanuit het dirco klei een brief werd gestuurd naar Daisy Verbeek, die zich kandidaat had gesteld om voorzitter bestuurde klei te worden op de algemene vergadering van 22 maart 2025, om in te stappen in dirco klei als verantwoordelijke jachtparcours en Compak. Hier is na 3 weken nog geen antwoord op gekomen dus ze vrezen om de bereidheid maar volgen nog eens op.

6. Varia

- Er wordt meegedeeld dat er een dubbele betaling werd gedaan voor de stage in Portugal eind februari dit jaar. Dit zal worden doorgegeven aan de medewerker finance om te bekijken hoe dit gerecupereerd kan worden. Deze situatie toont de nood aan een goed uitgewerkte en doorgevoerde structuur van betalingsopvolging vanuit Odoo.

Er zijn niet-gesubsidieerde schutters meegekomen naar de stage in Portugal. Zij hebben nog steeds geen rekening ontvangen hiervoor. Dit zal worden bekeken door de medewerker finance, alsook wordt beslist dat Carolien, als medewerker van de sporttechnische werking, in dit soort communicatie wordt betrokken om dit mee te kunnen opvolgen waar nodig. Dit kan zeker, maar de primaire persoon om naar te communiceren is Kristien, de medewerker finance. Als alles bij 1 persoon binnenkomt en door 1 persoon betaald wordt, is de kans op fouten kleiner.

- Er wordt gevraagd wie de contactpersoon is binnen Sport Vlaanderen omtrent zaken voor het kleiduifschieten.

Antwoord: Sport Vlaanderen ondersteunt deze zaak zeker maar er moet worden bekeken wat mogelijk is in het omgevingsrecht. De secretaris-generaal licht verder toe waarom dit moeilijk is.

- Er wordt meegedeeld dat er nood is aan een competent contactpersoon met de media om belangrijke sportprestaties te kunnen delen in de hoop om meer media-aandacht te kunnen verkrijgen.

Antwoord: Hoewel dit zeker een terecht punt is, is het eerst belangrijk om de andere fundamentele aspecten van de werking optimaal te laten werken. Daarna kan dit ook structureel worden aangepakt, geschat vanaf oktober.

- Er wordt meegedeeld dat er op de website een kaart werd aangemaakt waar dat alle bij VSK aangesloten schietclubs op vermeld staan. Hierbij wordt gevraagd aan de provincieverantwoordelijken om te controleren of deze informatie voor hun provincie correct staat.